

Young Writers' Contest



Submission and Release form

Child's First name

Age

Child's Last name

School

Guardian's Email

Grade 3 4 5 6

Classroom Teacher's Name or Contact (optional)

Consent to Publish

Would you like your Child's name to appear
on their published work?

Yes

No

Would you like the name of your Child's
school to appear on their published work?

Yes

No

Child

I certify that the story, characters and writing in my contest entry are entirely mine. If I received help from an adult, they did not rewrite the content of my story. I did not borrow my story or characters from another published work.

Agree

Parent / Guardian

I hereby give the City of Côte Saint-Luc ("City") the right to use my child's name (unless otherwise specified above) and the Work that they have submitted to the City and I hereby declare that the artwork, creative content and or literary piece that was sent by the Child to the City was created, made and/or put together by my Child, and that the content of the work is entirely original ("Work").

As a condition of submitting the Work, I hereby assume all direct and indirect, foreseeable and unforeseeable risks relating thereto to the submission of my Child's Work. I hereby release the City its elected officials, employees, agents, contractors, and volunteers, and their successors (collectively, "City Releasees") from, and waive and renounce to, every claim and liability of whatsoever nature and agree to defend, indemnify and hold the City Releasees harmless from every such claim in principal, interest and costs.

In signing this release form, I hereby agree that the City can include or display the my Child's Work on the Library's website, in the Québec Writers' Federation's online magazine, *carte blanche*, and/or any other publication, in all City facilities, on the City's website, in perpetuity without any payment or further consent.

Agree

Signature of Parent / Guardian

Concours pour jeunes auteurs



Formulaire de soumission et d'exonération

Prénom de l'enfant

Âge

Nom de l'enfant

École

Adresse courriel du parent / tuteur légal

Année 3^e 4^e 5^e 6^e

Nom de l'enseignant-e de la classe (facultatif)

Consentement à la publication

Désirez-vous que le nom de votre enfant figure sur leur travail ?

Oui

Non

Désirez-vous que l'école de votre enfant figure sur leur travail?

Oui

Non

Enfant

Je soussigné-e, certifie que l'histoire, les personnages et l'écriture sont entièrement les miens. Si j'ai reçu l'aide d'un adulte, il n'a pas réécrit le contenu de mon histoire. Je n'ai pas emprunté mon histoire ou mes personnages à une autre œuvre publiée.

Accepter

Parent / tuteur légal

Par les présentes, je donne à la Ville de Côte Saint-Luc (« Ville ») le droit d'utiliser le nom de l'Enfant (sauf dispositions contraires ci-dessus) et le Travail qu'il a soumis à la Ville, et je déclare que le document, le contenu créatif et/ou l'œuvre littéraire qui a été envoyé à la Ville a été créé, réalisé et/ou assemblé par mon Enfant, et que le contenu du travail est totalement inédit (« Travail »).

À titre de condition pour la présentation du Travail, j'assume par les présentes tous les risques directs et indirects, prévisibles et imprévisibles relatifs à la présentation du Travail de mon Enfant. Je dégage, par les présentes, la Ville, ses élus, ses employés, ses représentants, entrepreneurs et bénévoles, ainsi que leurs successeurs (collectivement, les « renonciataires de la Ville »), et je renonce à toute réclamation et responsabilité de quelque nature que ce soit, et je consens à défendre, indemniser et dégrever les renonciataires de la Ville à l'égard de toute réclamation en principal, intérêts et frais.

En signant ce formulaire d'exonération, je consens à ce que la Ville inclue ou expose le Travail de mon Enfant dans le magazine en ligne de la Québec Writers' Federation, *carte blanche*, et/ou toute autre publication, dans toutes les installations de la Ville, sur le site Web de la Ville, à perpétuité et sans aucun paiement ou autre consentement.

Accepter

Signature du parent / tuteur légal